
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 7 maart 2010

Aanwezig: Vincent, Yana, Christophe Debry, Michaël Mariën, Michaël Derde, Hanne, Christophe Bogaert,
Vinnie, Simon, Lynn, Pieter Verhoeven, Lore, Karel, Thomas, Jorien, Mattia, Peter, Joris
(22u10), Koen (22u15), Tim (22u16), Pieter Van Hertum (22u19), Maarten Glas (22u36)

Verontschuldigd: Sander, Maarten Glas (later), Natascha

Afwezig: Stijn

De vergadering wordt geopend om 22u05.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd, na toevoeging van de puntjes ‘Naaktkalender’ en ‘Galabal’.

Goedkeuring verslag

Kopies van affiches moeten doorgegeven worden aan Christophe Bogaert en niet aan PR Intern. Het verslag van
de vorige vergadering wordt verder goedgekeurd.

Actiepunten - part I

NOG TE DOEN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Evaluatie Filmavond Herfst Janne 18/10/2009
Evaluatie t-shirts en linten op docuwiki Hanne 18/10/2009
Evaluatie 24u-loop Sander 02/11/2009
voor een nieuw bordje zorgen Christophe B., Mattia, Michaël M. 15/11/2009
Evaluatie (zaal)voetbal Sport 29/11/2009
Evaluatie Provinciezuip Pieter VH 13/12/2009
Audiokabel kopen Bar 07/02/2010
HHR online zetten Sanne 07/02/2010
autoriteire macht op Toon uitoefenen over cantuskan Mattia 21/02/2010
Evaluatie Cafésporten Sport 21/02/2010
Evaluatie Maffe Experimenten Mattia, Vincent, Jorien 21/02/2010
Evaluatie spelletjesavond EJW 21/02/2010
Stickers bij Acco regelen Vincent 21/02/2010
Cristalbekers regelen Pieter 07/03/2010
Evaluatie cultuurweek Noord-Amerika Cultuur 07/03/2010
Evaluatie Travestietenbar Bar 07/03/2010
Foto’s online zetten Fototeam 07/03/2010
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GEDAAN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Semesterevaluatie op docuwiki zetten Bepaalde posten 20/12/2009
Evaluatie Gokbar Mariën 06/02/2010
Evaluatie SciFiFilmavond Greet 21/02/2010
Banner ophalen Thomas 05/03/2010
Evaluatie festival Werkgroep festival 07/03/2010
Voorstellen aankoop vuurtjes Jorien 21/03/2010

Mededelingen

Living Er is iets uitgewerkt voor de reservaties van de living, er bevindt zich een map in de living.

Ereledendiner Het ereledendiner gaat door op 17 april.

Teambuilding De teambuilding gaat door op 1929 maart.

Denktank Rik Er is onlangs denktank Rik geweest, met ondermeer een bespreking van de verkiezing van studen-
tenvertegenwoordigers. Het systeem zou erg op dat van Wina lijken.

AKV Op 9 maart is het AKV, met een evaluatie van Acco en een bespreking van de Cudi met onder meer het
voorstellen van nieuwe eindverantwoordelijken. Ook de maffe experimentendag wordt er geëvalueerd.

Galabals Als je een VIS-kaart wil voor bv. een galabal, vraag deze aan, maar vergeet dan niet te reserveren bij de
organisatoren indien nodig.

LOKO

Interne Kwaliteitszorg: LOKO zal vanaf volgend jaar een soort beheerder hebben die een hoop praktische
en administratieve taken van de voorzitter/ondervoorzitter op zich zal nemen.

Financiering Hoger Onderwijs: We hebben ons principieel achter een betoging tegen de huidige finan-
ciering van het hoger onderwijs (een heel stuk minder dan de europese norm van 3% van het BNP)
geschaard.

Duurzaamheid: Er werd een nota voorgesteld met een hoop praktische punten waar de K.U.Leuven (maar
ook de studenten!) aan kunnen werken wat duurzaamheid betreft. Bijvoorbeeld: verlichting in cité,
verwarmingen in lokalen die te hoog staan, papiergebruik, . . .

Acco: de fractie studenten in de RvB van Acco heeft de resultaten van haar cudi-bezoeken voorgesteld,
Scientica CuDi is een van de goedkoopste en georganiseerde werkingen die ertussen zaten!

LOKOmotion: Er is flink wat verlies gedraaid. De KriCo wijdt dit voor een deel aan fouten die LOKO
heeft gemaakt (niet op tijd afsluiten van contracten e.d.) en voor een deel aan een hoop verdwenen
drankgeld (2000 euro) in het MusiCafé. LOKO kon hier weinig aan doen: de financiele controle per
zaal is in handen van de aanwezige kringen...

Bureau Sociaal Deluxe: dinsdag 9 maart, 20u00, Kleine Aula MTC

Studentenmarathon: woensdag 17 maart @ Sportcentrum

Ithaka 18plus XX + XY: 24 tot 27 maart @ minderbroedersstraat (Wina gaat op donderdag met Cultuur!)

Cantus met de rector: donderdag 29 april om 19u30!

Google Summer of Code Dinsdag gaat een infosessie over Google Summer of Code door.

Onderwijsprijs Manuel Sintubin heeft de onderwijsprijs van de K.U.Leuven gekregen.
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Voorbije activiteiten

Plan Achterban: Het was inhoudelijk goed. Er was wat weinig volk. Misschien zou het beter op de middag
plaatsvinden. (Uit verslag kernraad 24 februari)

Plakdagen fotoboek: De plakdagen zijn vlot verlopen. We zitten dit jaar bij Acco zitten, we moeten eens
vergelijken met Zwart op Wit en Colorimage. Het fotoboek zou klaar zijn voor de paasvakantie. (Uit
verslag kernraad 24 februari)

Er is niemand van fotoboek, we wachten op meer informatie.

Travestietenbar: Er was niet zoveel volk, er was niemand verkleed. (Uit verslag kernraad 3 maart)

Squadrock: Het was globaal in orde. Er was minder volk dan gedacht en er waren wat kleine problemen. De
terugbetaling van de shiften moet nog geregeld worden. (Uit verslag kernraad 3 maart)

Er was in het totaal 200 man, waarvan 150 betalend. De kaartenverkoop was niet heel vlot verlopen. Er
zijn nog wat kleine probleempjes geweest op de avond zelf. Er waren een paar klachten over het geluid.
Financiëel is het slecht uitgedraaid, we staan waarschijnlijk op -1000 euro terwijl -600 begroot was, wat komt
door 50 man die we nog verwacht hadden en de drank die verlies gedraaid heeft. De shiften zijn uiteindelijk
ingevuld geraakt, ook de plakshiften zijn ingevuld, vaak door dezelfde personen. Bij de opbouw zijn een
aantal mensen niet gekomen. Bij steward-shiften is alcohol niet toegelaten. Als er onduidelijkheden zijn,
kunnen we vaker bellen naar de verantwoordelijken. De shiftenvergoedingen worden in orde gebracht. We
hebben wat commentaar over de Albatros, deze is al doorgegeven aan LOKO.

Er staat een veel uitgebreider verslag op de docuwiki.

Jazz op zondag: Er was 11 man, een opkomst zoals te verwachten was. Het was een geslaagde avond, zeker
voor herhaling vatbaar vermits we er geen werk aan hebben. (Uit verslag kernraad 3 maart)

Het telefoonnummer van Hanne was beter doorgegeven, zodat laatkomers wisten waar we ongeveer stonden.

Filmavond: Bij de eerste film zat de living ongeveer vol, bij de tweede was er nog 6 man. Een filmavond in het
begin van het semester werkt beter dan een op het einde van het semester. Op voorhand waren er weer
enkele problemen met de boxen, maar uiteindelijk zijn de witte boxjes van Wina gebruikt. Die boxen zijn
goed genoeg en zouden eigenlijk altijd voor een filmavond kunnen gebruikt worden. (Uit verslag kernraad
3 maart)

Blijkbaar was er nog 10 man bij de tweede film. We spreken af om ook daadwerkelijk altijd de Wina-boxjes
te gaan gebruiken.

Basketbal: Er was (bijna) niemand. Hanne zegt dat de reservatie van het veldje had kunnen lukken, mocht hier
eerder aan begonnen zijn.

Hiphop: Er was niet zoveel volk. Hiphop is waarschijnlijk een hogere drempel dan bijvoorbeeld volksdans. (Uit
verslag kernraad 3 maart)

We vinden het niet correct dat een presidiumlid even meedoet en daarna direct vertrekt.

Ontbijteetstandje: Bijna alles is op. De koffie sprak minder aan dan gedacht maar dit is niet zo erg. Er zijn wat
dingen misgelopen bij de opruim, de bolderkar stond buiten met gerief en kassa er nog in. Volgende keer is
het een goed idee om langer op voorhand bijvoorbeeld de microgolf aan te vragen. (Uit verslag kernraad 3
maart)

Er wordt benadrukt dat de bolderkar zeker nooit vol buiten mag blijven staan. De opruimshift is eigenlijk
gebeurd door andere mensen, waardoor er achteraf problemen waren met waar wat lag, zeker omdat er nog
een eetstandje moest volgen.

De muffins werden nogal droog bevonden, dit kwam door het recept.

Cultuurbar: Er was veel volk. De bar is goed verlopen. De gratis consumpties moeten wel geteld worden, we
hadden ook van in het begin met bekertjes moeten werken. Na het cultuur-deel was het vrij vroeg gedaan,
dat is geen probleem.
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Eetstandje: De opbouw was op zich oké, er waren wat problemen met de frituren. De hamburgers waren snel
op, ze zijn verkocht aan Geografen die toevallig uit een les kwamen.

De afbraak is vlot gegaan, de perculator moet nog uit 200N gehaald worden.

Als je je op (opbouw)shiften zet, waar je er niet kan zijn van in het begin, zet je dan niet op de shift, dit
geeft immers een verkeerd beeld.

Scientica lezingenreeks: Thomas heeft een evaluatie van Wouter gekregen:

De lezingenreeks was globaal gezien zeker een succes. Lieven Scheire was een echte volkslokker (een volle
aula 200L) en gaf een leuke, interactieve lezing. Hij gebruikte zeer concrete gedachte-experimenten, wat
het interessant en weinig theoretisch maakte. De lezing van Filip Meersman over de invloed van druk
op biomoleculen was minder populair (ca. 15 personen) en werd vooral bijgewoond door studenten van
biochemie/chemie. Ondanks het weinige volk was het wel een kwalitatief goede lezing, vooral interessant
omdat het aspect druk op biomoleculen vrijwel niet voorkomt in de opleiding biochemie/chemie. De lezing
van Patrick Degryse ‘CSI Leuven’ was interessant en goed doorspekt van concrete voorbeelden. Hier waren
dan weer iets meer genteresseerden, een 50tal personen.

Het was een heel geslaagde lezingenreeks.

Wina Massacantus: Algemeen was het een zeer geslaagde cantus, Wina was met ongeveer 15 man. Normaal-
gezien zitten we ongeveer op wat we begroot hebben. Het ging door in een gebedscentrum, de opkuis is
goed gegaan, maar we wachten nog op onze waarborg. Volgend jaar gaat het door in Gent.

Komende activiteiten

Casino-avond: Bram Luyten verhuurt zijn pokerspullen niet meer. Tafels huren bij VTK kost 2 euro per persoon
die naar het evenement komt. Blijkbaar mogen we wel inkom vragen om onze kosten te dekken, maar we
willen het nu niet doen omdat we niet enkel poker spelen en het nogal last-minute geweten is. (Uit verslag
kernraad 3 maart)

We krijgen uiteindelijk voor 25 euro de benodigde chips. Het is de bedoeling dat iedereen in avondkledij
komt. Er moeten nog wat shiften worden opgevuld.

Proffentap: Het is geen top-100 bar. De proffen zijn woensdagmorgen gecontacteerd ter herinnering. Iedereen
moet zo vroeg mogelijk komen, de proffen gaan ten laatste tot 12u blijven. (Uit verslag kernraad 3 maart)

Bart Demoen heeft afgezegd, ook de decaan komt niet. We rekenen nu nog op Poedts en Van Proeyen.
Toch is er zeker vroeg genoeg op zoek gegaan naar proffen. Als er nog iemand aangesproken kan worden,
mag dat zeker gebeuren. Als je nog iemand vindt, laat het dan weten aan Michaël.

Iedereen moet vroeg komen!

Bedrijvendag der wetenschappen: De organisatie komt in orde. Er zijn twee shiften voor Wina, één persoon
per shift. Er komen een 15-tal bedrijven.

Iedereen die in het derde jaar of later zit, moet zich in het CV-boek zetten.

Er komt weinig feedback vanuit Scientica, volgend jaar zit er beter iemand van Wina in de werkgroep.

Iedereen is welkom op de bedrijvendag, zorg dat er zeker een goede opkomst is!

Kroegentocht: Het thema is Tour-de-France, er zijn een aantal t-shirts die kunnen gewonnen worden door
tussendoorse wedstrijdjes en een klassement.

Studentenmarathon: De shiften zijn reeds ingevuld door Sport.

Top 100-bar: De ruimtebar wordt een top-100 bar.
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Infodag wetenschappen: Dit gaat zaterdag 20 maart door in de campusbibliotheek. Er zal nog een lijst rond-
gaan. Er is heel wat misgegaan met de communicatie.

Galabal: De kaarten zijn er, best koopt iedereen snel een kaart. Ze kosten 10 euro. De drank zal 1,80 euro zijn.
De kaarten worden officieel verkocht tot één week voor het galabal.

Ouwzakkencantus: De ouwzakkencantus gaat vrijdag door. Er komt al zeker 30 man. De prijs zal wel wat hoger
liggen, dit komt door duurdere vaten.

Naaktkalender

De foto’s zijn er zo goed als allemaal. Binnenkort zal er een bestellingssysteem komen op de website. Er is een
offerte van Zwart-op-wit, die goed meegevallen is, de vorige keer was er een rekenfout gebeurd. De minimumprijs
is 7,5 euro, vanaf 100 verkochte exemplaren maken we winst.

Investeringen: vuurtjes

Het repareren van de elektrische vuurtjes lukt niet goed. We kunnen er best nieuwe, degelijke kopen. We voorzien
een budget van 50 tot 70 euro voor 2 vuurtjes (aan elkaar vast).

De verlengkabels van WEGA zijn aangekomen, ze zijn deftig. Ze kosten ons 40 euro. We moeten letten op
geknelde kabels onder deuren.

We kopen best zelf pokerchips, 25 euro per keer is veel als we ze 2 keer per jaar nodig hebben. We bekijken dit
nog, we kunnen dit ook met VTK bespreken.

Varia

Sneeuwreis Voor de sneeuwreis van volgend jaar wordt er waarschijnlijk geöpteerd voor Skikot, wegens de pro-
blemen met Sportura, wat waarschijnlijk niet slechter zal uitvallen. Boeteclausules in het contract worden
geweigerd door zowel Skikot en Sportura. Er is ook VSSF, wat een organisatie van studenten is die met
Skikot op reis gaan, waar we meer garanties zouden hebben. Waarschijnlijk gaan we via VSSF.

Lenteconcert Professor Van Daele is een pijporgel aan het maken, we zullen hier een filmpje van maken om op
het lenteconcert te tonen. Thomas zorgt voor de montage.

Winasite De volgorde van de tekstjes op de website is wat problematisch, zeker met lange termijn-tekstjes zoals
inschrijvingen voor activiteiten. Hiervoor wordt een oplossing uitgewerkt.

Wina-weekend De inschrijvingen voor het Wina-weekend zijn nog wat pover.

Lan-Party De Lan-Party gaat door op 25 maart.

Stickers Er zijn blijkbaar nog massa’s Wina-stickers. In ieder geval drukken ze ze niet bij Acco.

Mattia’s vat Mattia is binnenkort jarig en geeft een vat op 17 maart.

Plansjarel Het is nu plansjarel van Psychologie, volgende week is het die van Letteren.
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Actiepunten - part II

Actiepunt uit te voeren door tegen
Aanwezigheden controleren Mattia 21/03/2010
Perculator ophalen uit 200 N Hanne & Mattia ASAP
Vuurtjes zoeken Jorien ASAP
Boormachine meebrengen Michaël ASAP

De vergadering wordt gesloten om 23u28.

Peter Verraedt (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op 21 maart om 22u in de living.
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